

သတင်းထုတ်ပြန်ချက်

ရိုးမဘဏ်၏ JZü ဘဏ်စာရင်း သည် ဇူလိုင်လ ကတည်းက အောင်မြင်စွာ မိတ်ဆက်ခဲ့ပြီးနောက် တစ်ရှိန်တိုးအောင်မြင်လာ

မြန်မာနိုင်ငံတွင် ပထမဆုံး ဆုဖြင့် ချိတ်ဆက်ထားသော ဘဏ်စာရင်း အမျိုးအစား JZü သည် အပ်ငွေနှစ်ဆရရှိနိုင်မည့် အခွင့်အရေးကို ရရှိလိုသူများအတွက် စိတ်ဝင်စားစရာ ဘဏ်စာရင်း အမျိုးအစား တစ်ခုဖြစ်လာ

ရန်ကုန်၊ မြန်မာ။ ။ ဒီဇင်ဘာ ၁၇ ရက်၊ ၂၀၁၈ ခုနှစ် - ရိုးမဘဏ်သည် ခေါ်ယူအပ်ငွေဘဏ်စာရင်းအမျိုးအစား တစ်ခုဖြစ်သည့် Prize-Linked Account (PLA) (ခေါ်) ဆုဖြင့် ချိတ်ဆက်ထားသော ဘဏ်စာရင်း JZü ကို ငါးလတာ ဈေးကွက်တွင် အောင်မြင်စွာ မိတ်ဆက်ပြီးနောက် ယနေ့တွင် မီဒီယာများထံသို့ ထပ်မံမိတ်ဆက်လိုက်သည်။ JZü သည် တစ်နှစ်လျှင် အတိုး ၃% ရာခိုင်နှုန်း နှင့် နေ့စဉ်အတိုးတွက်ပေးပြီး လစဉ် အတိုးရရှိနိုင်မည့်အပြင် အနည်းဆုံးလက်ကျန်ငွေ ၂၀၀,၀၀၀ ကျပ် ရှိသော အကောင့်ပိုင်ရှင်များအတွက် အပ်ငွေ ၂ ဆ ရရှိနိုင်မည့် ဆန်းသစ်သော ရိုးမဘဏ်၏ ဝန်ဆောင်မှုအသစ်တစ်ခု ဖြစ်သည်။ JZü ဘဏ်စာရင်းတွင် အနည်းဆုံး လက်ကျန်ငွေ ၂ သိန်း ရှိရုံမျှဖြင့် လစဉ်ကျင်းပသည့် JZü ဆုရွေးချယ်ပွဲတွင် ပါဝင်နိုင်မည် ဖြစ်ပြီး အပ်ငွေ နှစ်ဆ ရရှိနိုင်မည့် အခွင့်အရေးကို ရရှိမည် ဖြစ်သည်။ စတင်မိတ်ဆက်ခဲ့သည့် ငါးလအတွင်းမှာပင် JZü ကို ဖွင့်လှစ်သူ ၁,၇၀၀၀ ရှိခဲ့သည်။ ရိုးမဘဏ်သည် ဆုဖြင့် ချိတ်ဆက်ထားသည့် ဘဏ်စာရင်း အမျိုးအစားကို သမရိုးကျ ဘဏ္ဍာရေးနှင့် ငွေကြေးစနစ်သို့ လူအများ စိတ်ဝင်စားလာအောင် တွန်းအားပေးလုပ်ဆောင်မည့် ရည်ရွယ်ချက် တစ်ခုဖြင့် စတင်ခဲ့ခြင်း ဖြစ်သည်။ JZü ကို လူအများသိရှိလာအောင် မြင့်တင်ဆောင်ရွက်ရန်အတွက် Brand Ambassador အဖြစ် RED ဟုခေါ်သော ဝက်ဝံနီ ကို လည်း မိတ်ဆက်ပေးခဲ့သည်။

"ရိုးမဘဏ်က Customerတွေကိုဆန်းသစ်ပြီး တိုးတက်မှုရှိတဲ့ အတွေ့အကြုံ ဝန်ဆောင်မှုတွေပေးနိုင်ဖို့ အမြဲ ကြိုးစား ပါတယ်။ JZü က မြန်မာနိုင်ငံရဲ့ ဘဏ္ဍာရေးနဲ့ ငွေကြေးဝန်ဆောင်မှု ကဏ္ဍမှာ ပထမဆုံး ဆုနဲ့ ချိတ်ဆက်ထားတဲ့ ဘဏ်စာရင်း အမျိုးအစား တစ်ခုလည်းဖြစ်တဲ့အတွက် ဒီလိုမျိုး တမူထူးခြား ဘဏ်စာရင်းအမျိုးအစားကို စတင်မိတ်ဆက် နိုင်တဲ့အတွက်လည်း ရိုးမဘဏ်က ဂုဏ်ယူမိပါတယ်။ ဟု ရိုးမဘဏ်၏ CEO ဖြစ်သူ Mr. Hal Boshier ကပြောသည်။ ရိုးမဘဏ်ရဲ့ JZü ဘဏ်စာရင်းကိုဖွင့်လှစ်ခြင်းဖြင့် ငွေကြေး ဝန်ဆောင်မှုကို ဘဏ်မှတစ်ဆင့်ရယူရန် ဝန်လေးတဲ့သူတွေကို ဆွဲဆောင်နိုင်မယ်လို့ မျှော်လင့်ပါတယ်။ ဒါ့အပြင် JZü ကိုဖွင့်လှစ်ပြီး သူတို့ရဲ့ ငွေကြေးစနစ်ဆိုင်ရာ အလေ့အကျင့်ကောင်းတွေကို စတင်ကျင့်သုံးနိုင်မယ့် တွန်းအားတစ်ခု ဖြစ်လာစေဖို့ မျှော်လင့်မိပါတယ်။" ဟု Mr. Boshier က ဆက်လက်ပြောသည်။

ဇူလိုင်လမှ နိုဝင်ဘာအထိ JZü ဆုငွေပမာဏ စုစုပေါင်း ကျပ် သိန်း ၂,၃၀၀ ကျော် (kyat 230+ million) ကို ရွေးချယ်ပေးအပ်ခဲ့ပြီး ရိုးမဘဏ် ဘဏ်ခွဲပေါင်း ၆၂ ခုမှ JZü ဖွင့်လှစ်ထားသူ ၁၂၂ ဦးသည် ၎င်းတို့၏ ဘဏ်စာရင်းရှိ အနည်းဆုံး လက်ကျန်ငွေ ၂ ဆ ကို ရရှိခဲ့ကြသည်။ JZü ဆုရွေးချယ်ပွဲများကို လစဉ်တိုင်း၏ ဒုတိယပတ် ကြာသပတေး နေ့တိုင်းတွင် ကျင်းပသွားမည် ဖြစ်သည်။ လက်ရှိတွင် အများဆုံး JZü ဆုငွေပမာဏအဖြစ် ကျပ် သိန်း ၁,၀၀၀ ကျော်ကို ရိုးမဘဏ် ဘုရင့်နောင် ဘဏ်ခွဲမှ JZü ဖွင့်လှစ်ထားသူ ဒေါ်နန်းနန်းယု က စက်တင်ဘာလ JZü ဆုရွေးချယ်ပွဲတွင် လက်ခံရရှိခဲ့သည်။

"ကျွန်မ JZü ဆုရွေးချယ်ခံရတော့ အရမ်းပျော်တာပေါ့။ ဒီလိုရတာက ကျွန်မကို ဘဏ်စာရင်းထဲမှာ ငွေစုချင်လာအောင် အားပေးတယ်လေ။ ဟု စက်တင်ဘာ လတွင် ကျပ် ၄၇ သိန်း ဆုရွေးချယ်ခံရသည့် ဒေါ်လှလှချစ် (ကထိက၊ ပညာရေး စိတ်ပညာဌာန ၊ သင်္ဃန်းကျွန်း ပညာရေးကောလိပ်၊ ရန်ကုန်) ပြောသည်။ ဘဏ်စာရင်းထဲမှာ ငွေထည့်ထား ရုံနဲ့ အပ်ငွေနှစ်ဆ ရရှိနိုင်တဲ့ အခွင့်အရေးကိုလည်း ရနိုင်တဲ့အပြင် အတိုးလည်းရတယ်။ အရင်တုန်းကတော့ ဘဏ်မှာ ငွေစုရတာ မကြိုက်ဘူး။"

ဒါပေမဲ့ အခုဒီ JZü က မရှုပ်ဘူး နားလည်လွယ်တယ် ရိုးမဘာကံရဲ့ Mobile banking application နဲ့ ဆိုတော့ လွယ်လွယ်ကူကူပဲ အဆင်ပြေတယ်” ဟု သူမက ဆက်လက်ပြောသည်။

JZü ကို မြန်မာနိုင်ငံ တစ်ဝန်းရှိ ရိုးမဘာကံခွဲပေါင်း ၇၄ ဘဏ် တွင် အလွယ်တကူဖွင့်လှစ်နိုင်သည်။ JZü သည် တစ်နှစ်လျှင် အတိုး ၃% ရာခိုင်နှုန်း နှင့် နေ့စဉ်အတိုးတွက်ပေးပြီး လစဉ် အတိုးရရှိနိုင်မည့်အပြင် အနည်းဆုံးလက်ကျန်ငွေ ၂၀၀,၀၀၀ ကျပ် ရှိသော အကောင့်ပိုင်ရှင်များအတွက် အပ်ငွေ ၂ ဆ ရရှိနိုင်မည့် ဆန်းသစ်သော ရိုးမဘာကံ၏ ဝန်ဆောင်မှုအသစ်တစ်ခု ဖြစ်သည်။ ဆုပေးမည့် ပမာဏသတ်မှတ်ခြင်းနှင့် ဆုရွေးချယ်မှု လုပ်ငန်းစဉ်တစ်ခုလုံး (အဖွဲ့အစည်း အတွင်း/ အပြင်) ကို စည်းမျဉ်း စည်းကမ်းများနှင့်အညီ ဆောင်ရွက်ခြင်းဖြစ်ကြောင်း သေချာစေရန်အတွက် လွတ်လပ်သော ကြားခံအဖွဲ့အစည်း ၏ ကြီးကြပ်မှုဖြင့် လုပ်ဆောင်ခဲ့ပြီး JZü ဆု ရရှိသူများကို ကွန်ပျူတာ ဆော့ဖ်ဝဲလ်ဖြင့် ကျပန်း ရွေးချယ်ခဲ့ခြင်း ဖြစ်သည်။ JZü ဆုရွေးချယ်မှု အစီအစဉ်ကို လစဉ် တိုင်း၏ ဒုတိယပတ် ကြာသပတေးနေ့တိုင်းတွင် ရိုးမဘာကံ Facebook ပေါ်တွင် ပွင့်လင်းမြင်သာမှုရှိစွာ တိုက်ရိုက်ထုတ်လွှင့်သည်။

အခြားသော အကောင့်များနှင့် မတူပဲ JZü အကောင့်တွင် Customer သည် ၎င်းတို့၏ account မှ အနည်းဆုံး လက်ကျန်ငွေ သုညဖြစ်သည့်တိုင်အောင် ရက်အကန့်အသတ်မရှိ ငွေ ထုတ်ယူနိုင်မည် ဖြစ်သော်လည်း Customer သည် လစဉ် ဆုရွေးချယ်မှုတွင် ပါဝင်နိုင်ရန်အတွက် ၎င်းတို့၏ အကောင့်အတွင် အနည်းဆုံး လက်ကျန်ငွေ ၂၀၀,၀၀၀ ကျပ် နှင့် အထက် ထားရှိရ မည် ဖြစ်သည်။ အနည်းဆုံး လက်ကျန်ငွေထက် လျော့နည်းသော ပမာဏကို ယင်းလအတွင်းတွင် ထားရှိခဲ့ပါက ယင်းလ၏ ဆုရွေးချယ်မှု အစီအစဉ်တွင် ပါဝင်ခွင့် ရမည် မဟုတ်ပေ။

JZü ကို ပထမဆုံး ဖွင့်လှစ်မည့် စိတ်ဝင်စားသူများသည် အနည်းဆုံးအပ်ငွေပမာဏ (၂) သိန်းကျပ်ဖြင့် လတစ်လ၏ (၁၅) ရက် ည ၁၁ နာရီ ၅၉ မိနစ် မတိုင်မီ ဖွင့်လှစ်နိုင်သည်။ လစဉ် ဆုရရှိသူ အရေအတွက်သည် ဆုရရှိသူ၏ အကောင့် အပ်ငွေ ပမာဏအပေါ် မူတည်၍ ပြောင်းလဲနိုင်သော်လည်း လစဉ်ဆုရွေးချယ်မှု အစီအစဉ်ကို ပါဝင်ခွင့် ရသူတစ်ဦးချင်းစီတိုင်းသည် စည်းမျဉ်းစည်းကမ်းများနှင့် အညီ တူညီသည့် အခွင့်အရေးကို ရရှိမည် ဖြစ်သည်။ ဆုရရှိသူ၏ အပ်ငွေပမာဏ နည်းပါက ထိုလအတွက် ဆုရရှိသူ အရေအတွက် များမည် ဖြစ်သည်။ ဆုရွေးချယ်မှုအစီအစဉ်၌ သတ်မှတ်ထားသော ငွေပမာဏ ကုန်သည် အထိ ဆုရရှိသူများအား ၎င်းတို့၏ စာရင်းလက်ကျန် ၏ အပ်ငွေ နှစ်ဆကို ပေးအပ်သွားမည် ဖြစ်သည်။

လတစ်လ၏ ဒုတိယမြောက် ဘဏ်ဖွင့်သည့်နေ့ တွင် SMS မှတစ်ဆင့် ဆုရွေးမှုတွင် ပါဝင်နိုင်သော အကောင့်ပိုင်ရှင်များကို အသိပေး သွားမည်ဖြစ်သည်။ လစဉ် ဆုရွေးချယ်မည့် နေ့ရက် (လစဉ်တိုင်း၏ ဒုတိယမြောက် ကြာသာပတေးနေ့) ၌ဆုရွေးချယ်မှု အစီအစဉ်ကို ရိုးမဘာကံ ဖွဲ့စည်းစာမျက်နှာတွင် တိုက်ရိုက်ထုတ်လွှင့် သွားမည် ဖြစ်သည်။ ဆုရွေးချယ်မှု ကျင်းပပြီး နောက်ရက်တွင် ဆုရရှိသူများ၏ နာမည် ၊ အကောင့် တစ်စိတ်တစ်ပိုင်းနှင့် ဆုရရှိမှု ပမာဏကို ရိုးမဘာကံ ဆိုရှယ်မီဒီယာ စာမျက်နှာများတွင် ဖော်ပြ ကြေညာမည် ဖြစ်သည်။ ဆုရွေးချယ်မှု တွင် ရွေးချယ်ခံရသူ အကောင့်ပိုင်ရှင်သည် ပြီးခဲ့သောလက JZü တွင် ထားရှိခဲ့သော အနည်းဆုံး အပ်ငွေ ပမာဏကို ရရှိမည် ဖြစ်ပြီး ဆုရရှိသည့် ပမာဏကို ယင်းအကောင့်ပိုင်ရှင်၏ အကောင့်အတွင်းသို့ ရုံးဖွင့်ရက် (၁၀) ရက်အတွင်း ထည့်သွင်းပေးသွားမည် ဖြစ်သည်။ ဘဏ်စာရင် တစ်ခုသည် လတစ်လတွင် တစ်ကြိမ်သာ ဆုရွေးချယ်ခံခွင့် ရရှိမည် ဖြစ်သည်။

အသေးစိတ် သိရှိလိုပါက <https://www.yomabank.com/jzu> ကို ဝင်ရောက်ကြည့်ရှုနိုင်ပါသည်။

###

ရိုးမဘဏ်အကြောင်း

၁၉၉၃ ခုနှစ်က စတင်တည်ထောင်ခဲ့သည့် ရိုးမဘဏ်သည် မြန်မာနိုင်ငံတွင် အတိုးတက်ဆုံးသော ပြည်တွင်း ပုဂ္ဂလိက ဘဏ်တစ်ခုဖြစ်သည်။ နှစ်အနည်းငယ်ကြာပြီးနောက်မှာပင် ရိုးမဘဏ်သည် လူ့စွမ်းအားအရင်းအမြစ်၊ နည်းပညာ၊ ကော်ပိုရိတ် အုပ်ချုပ်ရေး စသည့် အဓိကကျသည့်အခန်းကဏ္ဍများတွင် မဟာဗျူဟာကျသော ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုများကို သိသာစွာ လုပ်ကိုင်ခဲ့သည်။

လက်ရှိတွင် ရိုးမဘဏ်သည် တန်ဖိုးအားဖြင့် မြန်မာနိုင်ငံ၏ အကြီးဆုံးဘဏ်များစာရင်းတွင် နံပါတ် (၄) နေရာ၌ ရပ်တည် နေပြီး ဝန်ထမ်းပေါင်း ၃,၀၀၀ ကျော်ရှိကာ နိုင်ငံတစ်ဝန်းတွင် ဘဏ်ခွဲပေါင်း ၇၅ ဘဏ်ကို ဖွင့်လှစ်ထားသည်။ ၂၀၁၄ ခုနှစ်တွင် ရိုးမဘဏ်သည် နိုင်ငံတကာငွေကြေးအဖွဲ့အစည်းဖြစ်သော International Finance Corporation (IFC) မှ ပထမဆုံး တိုက်ရိုက် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံသော ဘဏ်တစ်ခု ဖြစ်လာပြီး Credit Risk Management ၊ Finance ၊ Treasury ၊ Product Development တို့ကို အဆင့်မြှင့်တင်ရန်၊ New Core Banking System ကို အသုံးပြုနိုင်ရန် IFC ၏ သုံးနှစ်တာကာလအတွက် အကြံပေးမှု များ ပြုလုပ်သည့်အကူအညီကို ရရှိခဲ့သည်။ ထို့ပြင် ဂျာမနီနိုင်ငံ ဖွံ့ဖြိုးရေး အေဂျင်စီတစ်ခုဖြစ်သော GIZ မှလည်း နည်းပညာ အထောက်အကူများ ရရှိခဲ့ပြီး အသေးစားအလတ်စား လုပ်ငန်းများသို့ ချေးငွေထုတ်ချေးခြင်းနှင့်ပတ်သက်၍ တိုးတက်မှုများ ရရှိခဲ့ကာ လုပ်ငန်းများ ချဲ့ထွင်ဆောင်ရွက်နိုင်ခဲ့သည်။ ၂၀၁၅ ခုနှစ်တွင် ဆက်သွယ်ရေးကုမ္ပဏီ တယ်လီနောနှင့်ပူးပေါင်း၍ မြန်မာနိုင်ငံတစ်ဝန်းသို့ အင်ဂျစ်တယ် ဘဏ္ဍာရေးဝန်ဆောင်မှုလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်နိုင်သည့် Wave Money ကို ပူးတွဲတည်ထောင်ခဲ့သည်။ ရိုးမဘဏ်သည် နိုင်ငံတကာ အဖွဲ့အစည်းတစ်ခုဖြစ်သည့် LIFT နှင့် လက်တွဲ၍ မြန်မာနိုင်ငံ၏ ဖွံ့ဖြိုးရေးတွင် အဓိကကျသော အခန်းကဏ္ဍတစ်ခုဖြစ်သည့် လယ်ယာစီးပွားကဏ္ဍအတွက်လည်း တိုးချဲ့လုပ်ကိုင်လျက်ရှိသည်။ ယင်းလယ်ယာ စီးပွားကဏ္ဍအတွက် နယ်သာလန်နိုင်ငံမှ RaboBank ကလည်း နည်းပညာအထောက်အပံ့များ ကူညီလျက်ရှိသည်။ ရိုးမဘဏ်သည် မြန်မာနိုင်ငံ၏ ဘဏ္ဍာရေးကဏ္ဍ ဖွံ့ဖြိုးမှုအတွက် ဆက်လက်ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါသည်။

အသေးစိတ်သိရှိလိုပါက

ရိုးမဘဏ်

မေဦး

Head of Communication and Marketing, Yoma Bank.
မိုဘိုင်းလ်ဖုန်း: +၉၅ ၉ ၇၇၁၀၀၀၇၁၊ +၉၅ ၉ ၉၆၇၀၀၀၇၁
အီးမေးလ် mayoo@yomabank.com